

Besluitenlijst Presidium

Datum	11 september 2018
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	De Markt, gemeentehuis Schagen
Aanwezig	J.Th. Kröger (JESS) (voorzitter), J. van de Beek (VVD), W.P. Rijnders (SP), F. Teerink (DS), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), mevrouw M.A. Leijen (PvdA), F.N.J. Jansen (D66), L.A.J. Riteco (GroenLinks), M.A.J. Sanders (plv. CDA), mevrouw E. Zwagerman (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging)
Afwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA)
Extra aanwezig	Mevrouw A.M.M. Pouw (SP), I.L. Kroon (VVD), wethouder J.C.J. Beemsterboer (bij agendapunt 2a "mededelingen")

1. **Opening door de voorzitter**

2. **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2a. **Mededelingen**

Mededelingen wethouder Beemsterboer:

- Toelichting op tot stand koming voorbereidingsbesluit Zuiderweg. Er is vandaag een memo verzonden aan de raads- en steunfractieleden.
- Toelichting op het rapport over de vaste oeververbinding Burgerbrug. Hij zal bij de provincie aandringen om op korte termijn hierover een overleg te hebben. Het rapport daarna naar de raadsleden verzonden worden.

Mededelingen griffier:

- Geeft aan wat de juiste route is om stukken op de lijst van ingekomen stukken van de raad te krijgen.

Mededelingen vanuit de Rekenkamercommissie:

- Beantwoording bestuurlijk wederhoor onderzoeksrapport Cowwi wordt deze week verwacht.
- Offerteaanvragen onderzoeken "Handhaving" en "tafelzilver" worden binnenkort uitgezet.

3. **Besluitenlijst van de vergadering d.d. 20 juni 2018**

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. **Openstaande toezeggingen**

Er zijn geen openstaande toezeggingen.

5. **Opstellen conceptagenda raad d.d. 25 september 2018**

De conceptagenda wordt doorgesproken.

6. **Evaluatie raadsvergadering d.d. 26 juni, 3 juli en 4 september 2018 Oordeelsvormende vergadering**

De heer Fransen verzoekt namens zijn fractie om alle vergaderingen voortaan uiterlijk om 22.30 uur te eindigen en zo nodig gebruik te maken van de uitloopavond.

De heer Riteco zou het prettig vinden als alle fracties tijdens de raadsvergadering in de binnenste kring vertegenwoordigd zijn. Afsproken wordt om voor zijn fractie te kijken naar de mogelijkheden.

Na aanleiding van de vergaderingen is het volgende besproken/afgesproken:

- Niet te spreken over personen.
- Vergaderdiscipline; praat over het voorstel/besluit, maak je punt.
- Er komt een voorzitterstraining waar aandacht voor deze vergaderdiscipline zal zijn.
- De oordeelsvormende vergadering is om te zien of alle informatie aanwezig is om een besluit te nemen.
- Wel met zijn alle de tijd nemen om te leren vergaderen binnen het nieuwe vergadersysteem.

7. Voortgang project informatievoorziening GR'en

Mevrouw Zwagerman geeft een toelichting op de, door tussenkomst van de AB-leden, gevraagde zienswijze op een begrotingswijziging van de RUD en het besluit van het college op deze in de zomerperiode gevraagde zienswijze.

8. Vergaderschema 2018-2019

Het vergaderschema 2018-2019 zal bij het komend weekbericht gevoegd worden. Tevens worden alle data gepubliceerd in Notubox. Afgesproken wordt dat de griffie met een voorstel komt over de evaluatie van het vergadermodel. Hierin wordt ook de vergaderfrequentie meegenomen.

9. Aanvragen beeldvormende vergaderingen

- Aanvraag re-integratie: afgesproken wordt op om op bezoek bij het Noorderkwartier te gaan.
- De uitnodiging van het automuseum wordt aangenomen. Gezocht zal worden naar een datum.
- De organisatie van de avond over woningbouw (12 november) is in handen van de heer Kröger.
- De organisatie van de avond over de energie transitie/gasloos bouwen (10 december) is in handen van de heer Teerink
- Op 28 januari 2019 is er een integratiebijeenkomst voor de raadsleden.

10. Behandeling begroting 2019

Het schema voor de behandeling van de begroting wordt doorgenomen. De griffie zal zit schema naar alle raads- en steunfractieleden sturen.

Op 15 oktober a.s. is de beeldvormende vergadering over de begroting.

11. Vaststellen fractievergoeding 2017

Het presidium agendeert dit stuk voor de raad van 25 september a.s.

12. Rondvraag

- Mevrouw Leijen wil het beloningssysteem voor de steunfractieleden graag meenemen bij de evaluatie van het vergadersysteem.
- De heer Van de Beek geeft een toelichting op de stand van zaken naar aanleiding van het artikel Op de Korrel.
Afgesproken wordt dat de voorzitter in overleg gaat met de burgemeester en de heer Van de Beek hierover.
Mevrouw Zwagerman geeft aan dat het concept agressieprotocol geagendeerd wordt voor het presidium op 1 oktober a.s.
- Mevrouw Bredewold heeft naar aanleiding van het ongeval in Hollands Kroon contact gehad met de burgemeester. Wellicht is het verstandig voor dit soort incidenten een protocol op te stellen hoe hier mee om gegaan moet worden.

13. Sluiting

Griffier,

De voorzitter,

Mevrouw E. Zwagerman

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen